



托倫斯中文學校

Torrance Chinese School

Mailing Address: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563
School Site: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

TORRANCE CHINESE SCHOOL ANNUAL SPONSORSHIP CAMPAIGN DRIVE

Established in 1989, Torrance Chinese School (TCS) is a tax-exempt nonprofit educational organization under section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code (26 U.S.C. §501(c)(1)). We serve the greater south bay area in Los Angeles. Both traditional and simplified Chinese are taught at our school. TCS's primary mission is to strive to cultivate promising students and helping to prepare them to be leaders in a global community by paving a pathway to Chinese Biliteracy. It is important to have the necessary linguistic skills and cultural knowledge to promote international dialogue and support engagements abroad and domestically. TCS holds Chinese language classes and cultural activities on Saturdays during the regular school year on the campus of West High School. The entire school is run by volunteered parents and friends with the exception of our teachers whom we pay a living wage to ensure the best learning experience for our students.

As a nonprofit organization, fundraising activities are crucial to the continual success of our mission to provide exceptional service to the communities and families we serve. We appreciate any level of sponsorship and grateful for your valued contribution. 100% of your sponsorship will be used to enhance the experience of our student activities and programs at TCS.

TCS currently host 8 school activities events regularly during our school year:

4 Major Events each school year:

- New Year Celebration – Jan/Feb
- Track and Field Meet – March
- Mother's Day Carnival – May
- End of Year Ceremony – June

4 Minor Events each school year:

- Fall Academic Contest – October
- Pumpkin Decoration Contest – October
- Chinese Idiom Contest - March
- Spring Academic Contest – April

We humbly request your generous sponsorship to any of these school events. Attached is the sponsorship form for your convenience. As a friendly reminder, any donations to a nonprofit organization may be tax deductible as permitted by law.

Sincerely,

Torrance Chinese School
Board of Directors – Fundraising Committee Chairperson

Torrance Chinese School is a tax-exempt educational organization under section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code and all contributions are tax deductible as provided by law. Tax ID: 33-0358552



托倫斯中文學校

Torrance Chinese School

Mailing Address: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563
School Site: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

***Important Note for Sponsors: Sponsorship ad preference is on a first-come; first served basis & is based on the time payment is received by Principal (or a delegate) or a postmark date, whichever is the earliest.*

Doctoral Degree Sponsorship - \$3000 (only 2 available)

- Includes Name/Logo and Information Link on the School Website.
- Social Media Acknowledgement of Sponsorship Level
- Exclusive inside front or back cover full-page COLOR ad on current TCS Year Book.
- Company Logo/Name Display on Web Banner/Newsletter/Event Announcements on choice of **3 Major** School Events
- 1 Exhibit Booth Space at the Mother's Day Carnival
- 4 complimentary passes to the Yearend Appreciation Banquet.

Master Degree Sponsorship - \$2000

- Includes Name/Logo and Information Link on the School Website
- Social Media Acknowledgement of Sponsorship Level
- A full-page COLOR ad on current year TCS Year Book,
- Company Logo/Name Sponsorship Acknowledgement Display on Web Banner/Newsletter/Event Announcements on choice of **2 Major** School Events
- 1 Exhibit Booth Space at the Mother's Day Carnival
- 2 complimentary passes to the Yearend Appreciation Banquet.

Baccalaureate Degree Sponsorship - \$1000

- Includes Name/Logo and Information URL Link on the School Website
- Social Media Acknowledgement of Sponsorship Level
- A full-page B/W ad on current year TCS Year Book
- Company Logo/Name Sponsorship Acknowledgement Display at Choice of **2 Minor** or **1 Major** School Event.
- 2 complimentary passes to the Yearend Appreciation Banquet.

Associate Degree Sponsorship - \$500

- Includes Name/Logo and Information URL Link on the School Website
- A 1/2 B/W ad on current year TCS Year Book.
- Company Logo/Name Sponsorship Acknowledgement Display at Choice of **1 Minor** School Event.
- 2 complimentary passes to the Yearend Appreciation Banquet.

Name: _____

Company: _____

Address: _____

City _____ **State** _____ **Zip** _____

Phone: () _____ **Email:** _____

Torrance Chinese School is a tax-exempt educational organization under section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code and all contributions are tax deductible as provided by law. Tax ID: 33-0358552



托倫斯中文學校

Torrance Chinese School

郵寄地址: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563

學校校址: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

托倫斯中文學校全年贊助活動

托倫斯中文學校成立於 1989 年，依國稅局法則 Section 501(c)(3) ，26 U.S.C. §501(c)(1) 登記為一所免稅、非營利性教育機構。本校提供繁體及簡體中文教育課程給所有洛杉磯南灣地區居民。本校成立宗旨是打造一個優良的中文學習環境，讓有心向上的學子能藉由在本校進修，日後在國際社會上成為出眾的中英文雙語人才。學習雙語的重點是同時具有良好的語言溝通能力及文化知識，如此才能有效的進行國際間的對話及支持當地或國際上的活動。本校目前向托倫斯西高中租用教室，在學區公定上課期間的每周六早上提供繁體、簡體中文課程及與中國文化有關的課程及活動。本校所有活動及行政人員都是由家長及親友們提供義務性服務，學費收入全部用來支付教室租金及教師薪資(高於法定基本工資)，以確保學生能得到最佳的教學品質。

由於本校是非營利性機構，為了確保能長期提供鄰近社區學子享有高品質教學及服務，募款活動便成為我們非常重要的財源之一。我們非常感謝您對本校任何金額的贊助，您的捐款將全數用於舉辦提升中文學習興趣的活動。托倫斯中文學校每學年固定舉辦八項全校性活動，包括：

四項大型活動：

- 新年春節慶祝大會：一月/二月
- 全校運動大會：三月
- 母親節園遊會：五月
- 學期末結業典禮：六月

四項小型活動：

- 秋季學術競賽：十月
- 萬聖節南瓜裝飾競賽：十月
- 中文成語比賽：三月
- 春季學術競賽：四月

我們非常誠摯的期待您贊助本校任何一項活動，請填寫附件中的贊助表格來支持本校活動。在此提醒您，任何給非營利組織的捐款都可依法抵稅。如果您有任何問題，請直接和我們聯絡。

敬琪，

托倫斯中文學校理事會
募款委員會主席

**** 注意事項：**贊助廣告刊登的順序是以校長或承辦人員收到廣告申請表和費用的日期或寄發時的郵戳日期為主。

托倫斯中文學校是依國稅局法則 Section 501(c)(3) ，26 U.S.C. §501(c)(1) 登記為一所免稅、非營利性教育機構，本校報稅代號 Tax ID: 33-0358552



托倫斯中文學校

Torrance Chinese School

郵寄地址: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563

學校校址: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

博士級贊助 - \$3,000 (只限二位名額)

- 包括將公司/個人名稱/Logo 及網站連結刊登在學校網站
- 在社交媒體上讚揚您的贊助規模
- 可任選在本校年刊封面內頁或背面首頁刊登公司或個人全頁彩色廣告
- 公司/個人名稱/Logo 將出現在三項大型活動通告, 包括學校網站首頁的活動廣告及每周簡訊電郵
- 在母親節園遊會裡可享有一個專屬攤位
- 四張年終感謝餐會入場券

碩士級贊助 - \$2,000

- 包括將公司/個人名稱/Logo 及網站連結將刊登在學校網站
- 在本校社交媒體上讚揚您的贊助規模
- 在本校年刊內頁刊登公司或個人全頁彩色廣告
- 公司/個人名稱/Logo 將出現在二項大型活動通告, 包括學校網站首頁的活動廣告及每周簡訊電郵
- 在母親節園遊會可享有一個專屬攤位
- 二張年終感謝餐會入場券

學士級贊助 - \$1,000

- 包括將公司/個人名稱/Logo 及網站連結將刊登在學校網站
- 在本校社交媒體上讚揚您的贊助規模
- 在本校年刊內頁刊登公司或個人全頁黑白廣告
- 公司/個人名稱/Logo 將出現在一個大型及二個小型活動通告, 包括學校網站首頁的活動廣告及每周簡訊電郵
- 二張年終感謝餐會入場券

準學士級贊助 - \$500

- 包括將公司/個人名稱/Logo 及網站連結將刊登在學校網站
- 在本校年刊內頁刊登公司或個人半頁黑白廣告
- 公司/個人名稱/Logo 將出現在一個小型活動通告, 包括學校網站首頁的活動廣告及每周簡訊電郵
- 二張年終感謝餐會入場券

姓名: _____

公司: _____

住址: _____

城市 _____ 州 _____ 郵遞區號 _____

電話: () _____ 電郵: _____

托倫斯中文學校是依國稅局法則 Section 501(c)(3) , 26 U.S.C. §501(c)(1) 登記為一所免稅、非營利性教育機構, 本校報稅代號 Tax ID: 33-0358552